
PROTOKOLL nr 3

vid sammanträde den 8/1 1975

i Djurgårdens IF:s Överstyrelse på Stadion.

Närvarande: Rudolf Walldén, 
Roland Erixon, 
Reine Gustafsson, 
Hildig Lövdahl, 
Rolf Theblin, 
Bengt Stagman, 
Ulf Örnmarker, 
Anders Holmstedt, 
Gunnar Rinman (revisor), 
Karl Liliequist.

§ 27: Föregående protokoll och dagordning:

Beslöts godkänna föreliggande protokoll nr 2 från ÖS-sammanträdet 
den 4/12 1974.

Godkändes av sekr. uppgjord dagordning för sammanträdet.
Föredrogs protokoll från det inofficiella ÖS-sammanträdet den 

17/12 1974 och beslöts konfirmera därvid vidtagna åtgärder och förslag 
samt att bilägga detta protokoll till protokollspärmen.
§ 28: Välkomsthälsning:

Ordföranden hälsade revisor Gunnar Rinman välkommen till dagens 
förhandlingar.
§ 29: Avtalsförhandlingarna i bingo:

Örnmarker redogjorde för förhandlingsgången för ett avtal med 
Riksbingo AB (f.d. Bally Bingo):

Spelet på Domino II nedlagt p.g.a. dålig lönsamhet (lokalen över
tagen av AIK).

Samgåendet med Hammarby IF om inköp av Domino I för viss summa 
(400.000 - 500.000 kr.) och en på 5 år utslagen restbetalning (800.00 kr.) 
utgörande viss form av hyresersättning synes resultera i ett avtalsförslag. 
I vad mån lokalens goodwill och inredning motsvarar den totala kostnaden, 
1 miljon 300.000 kronor diskuterades och ifrågasattes, men i avvaktan på 
ett avtalsförslag från Riksbingo AB gjordes intet ställningstagande. För
slaget beräknas föreligga för Överstyrelsens prövning i mitten på inne
varande månad.

örnmarker rapporterade att han efter kontakt med konståkningssek
tionen funnit denna beredd att under första halvåret 1975 avstå sina bingo
intäkter så när som på 10% som en formell ersättning. Motsvarande över
enskommelse kunde förväntas från bordtennissektionen.

Theblin meddelade att från sistnämnda sektion medgivits att den 
gjort en felberäkning av sin årsvinst med en del av denna överförd på sär
skilt konto. Tillfrågad förklarade Rinman, att revisorerna saknade kännedom 
om denna placering. Rättelse skall ske.

Örnmarker meddelade vidare, att bingon i övrigt fortsätter via de 
tidigare erhållna tillstånden och att ishockeysektionen (på Plaza) spelar 
för ett tillstånd på 900.000 kr. t.o.m. augusti 1975.
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§ 30: Prognos och budget:
På ordförandens förslag uppdrogs åt skattmästaren att i samråd med 

Örnmarker göra en sammanställning av föreningens bingo-intäkter under 
åren 1973-1974 och att göra en prognos för kommande spelår.

Med kansliets medverkan uppdrogs åt skattmästaren att likaledes 
göra en sammanställning av sektionernas budgetförslag för innevarande år.

§ 31: Sektionsrapporter:

Ishockey (Liliequist): fortsatt dålig ekonomi, utfallet av Ahearne 
cup synes bli sämre än 1974, viss möjlighet att utfå 15.000 dollars av 
Anders Hedberg, varmed aktuellaste skulderna kunde regleras men intet göras 
åt sektionens banklån på 200.000 - 300.000 kr.

Handboll (Stagman): ledning med 2 poäng för A-laget i div. IV med 
uppenbara möjligheter till avancemang till div. III.
 Fotboll (Theblin): M. Wester fått förnyad anställning som ungdoms
ledare under 1975 för en månadslön av 3.400 kr. A-laget har haft sin första 
uppställning inför nyanställde tränaren Bengt Persson (som senare före
ställdes för ÖS-ledamöterna och lämnade vissa programintentioner).

Damidrott (Erixon): sektionen upphörde vid sista årsmötet med ett 
enhälligt uttalat önskemål om att uppgå i fotbolls- och handsbollssektionerna. 
Föreliggande nettobehållning på c:a 3.000 - 4.000 kr. föreslogs med var 
sin hälft överföras på dessa sektioner (för fotboll på ungdomsavdelningen). 
Beslöts att kontaktmännen inom berörda sektioner represenrerar ÖS vid över
läggningar om samgåendet. Sammanträder den 15/1/75 kl. 18.00.

Antecknades att till årsmötet motionera om damsektionens nedläggande.

Konståkning (Örnmarker): träningsläger i Landsbro genomfört med gott 
resultat, varför goda förhoppningar kunde ställas till placering vid SM i 
Sundsvall för de fyra flickor, som nominerats att representera i veckoskiftet.

Bandy (Liliequist): A-laget invecklat i jumbostrid i div. II med få 
utsikter att överleva.

Boxning (Lövdahl): En trivselkväll på bred nivå i den egna lokalen 
avslöjar ökad omfattning av verksamheten.

Fäktning (Liliequist): Sektionsordföranden efterfrågar tid för samman
träffande med Béla Rerrich för diskussion om dennes ekonomiska ställning. 
Alm skall sammanföra parterna enligt tidigare beslut.

§ 32: Möte med slalom:
I närvaro av slalomrepresentanterna Bert Ackered och Lars Pettersson 

genomgicks sektionens budget mot bakgrund av dess tidigare åstadkomna under
skott, som ej redovisats i årsberättelsen. Sedan skulder på c:a 10.000 kr. 
reglerats genom huvudkassan, hade sektionen numera en noll-ställd situation 
och begärde för kommande redan inledda säsong ett anslag på 6.800 kr. Det 
motiverades med att två års lottförsäljning på 2 x 7.000 kr. i netto över
tagits av ÖS och att sektionen därmed saknat inkomstmöjligheter. På grund 
av dåliga vintrar ser sektionen pessimistiskt på möjligheten av egna arrange
mang och måste låta sina c:a 10 aktiva åkare tävla och träna på mera snö
gynnade orter med följande kostnader. Vissa friktioner med största slalom
klubben (Högdalen) och med Idrottsförvaltningens personal i backarna berördes.

Beslöts att sedan slalomrepresentanterna lämnat sammanträdet 
medge sektionen ett anslag på 10.000 kr. ur huvudkassan att tas ut efter hand.
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§ 33: Bordlagt med skidsektionen:

Lämnades skidsektionen företräde med Sune Hall och J. E.Liljeqvist 
som repr., vilka presenterade sin verksamhet som närmast en ungdomsdito. 
Den äldre sidan, Vasaloppsdeltagare m.fl., svarar för sig själva vad 
ekonomin beträffar. Det beklagades att backhoppningen upphört. Ett sam
gående med Skade och Enskede har varit på tal.

Sektionens budget redovisade ett behov av 18.625 kr. med tänk
bara inkomster endast i form av ÖS-anslag via bingomedel på 4.750 kr. 
Ett 60-tal ungdomar hålles i gång huvudsakligen med terränglöpning till 
fots.

Då vissa av utgiftsposterna gällde material, som kan erhållas 
genom Idrottsförvaltningen, ansågs kostnadssidan kunna bantas. Beslöts 
bordlägga ärendet tills sektionsordföranden har tillfälle närvara.

§ 34: Lån till bobsleigh:
För utländsk representation (EM och VM i Italien och Schweiz) 

ansökte bobsektionen om ett anslag alternativt lån på 2.000 kr. Beräknade 
egna utlägg 1.500 kr. pr deltagare i 4-mannalaget.

Beslöts ge sektionen äskat belopp såsom lån att återbetalas 
till hösten 1975.
§ 35: Förtroenderådsmöte:

Beslöts kalla samtliga sektionsordföranden till sammanträde med 
ÖS den 3/2 1975 kl. 19.00 på Stadion och att i god tid till dess utarbeta 
en dagordning med betoning på högaktuella ärenden. Rinman anmälde intresse 
för en ny form av sektionernas redovisningar till huvudkassan. Frågor om 
klubbmärket på souvenirer skall tas upp. Elitserieföreningens (i fotboll 
och ishockey) exploaterande av DIF-märket skall stoppas. Stagman orienterar 
P.O. Wester på Williams förlag om tilltänkta åtgärder.

Meddelades i anslutning härtill att från Patent- och registerings
verket förelåg preliminärt besked om godkänd inregistrering av DIF:s märke.
§ 36: Kansli-utökning:

En utökning av personalstyrkan på kansliet med en från ishockey 
hämtad medlem skall diskuteras vidare liksom möjligheten att placera 
vederbörande på den civila arbetsmarknaden. Möjligheten av anslag för 
anställningen på kansliet skall undersökas med AMS och Idrottsförvaltningen.

§ 36: Uppvaktningar:

Rapporterades gjorda uppvaktningar för hedersordf. Nocke Nordenskjöld 
förre ordf. Carl-Hjalmar Bodman (blomster och tack för gånget år), Filip 
Carlsson, Nils Lundell, Karl Modin, Agnes Back m.fl. (med julklappar), Bengt 
Ahlbom, Arne Argus och därtill med jul- och nyårshälsningar för RF-ledamöter. 
specialförbundspersoner, andra klubbar, egna sektionsstyrelsekollegor m.fl.

Vid Åke Löwgrens begravning representerade Lövdahl, Liliequist och 
Öberg (fanvakt).

§ 37: Födelsedagens högtidlighållande 12 mars:
Firandet av föreningens födelsedag den 12 mars beslöts ske i form 

av en uppställning för hela föreningen med sedvanlig samling vid Djurgårds
stenen på Skansen och därefter middag på Hasselbacken. Priset på måltiden 
beräknas bli 75 kr. Inbjudan skall utgå till samtliga medlemmar så snart 
underhållningsprogrammet kunnat fastställas. (För dagen klarsignal från 
Charlie Norman med orkester, medan besked väntas från Lars Lönndahl.)
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För inbjudan svarar sekreteraren i samråd med Stagman. Beslöts att hela 
kostnaden för måltiden skall inbetalas i förväg av resp. medlem.

§ 38: Bruttoredovisning i Ahearne cup:

Meddelade skattmästaren att ishockeykassör E. Wingren avser att 
göra en brutto-redovisning av Ahearne cup-turneringen.

§ 39: övriga ärenden:

Meddelade ordföranden om KF:s intresse att medverka till en mo
dernisering av föreningens tävlingsdress.

Beslöts undersöka förutsättningarna för ett upptagande av nya 
idrotter på föreningens program, för dagen koncentrerat kring basket och 
volleyboll. En försöksballong skall via pressen sändas upp.

Noterades att brottningssektionen åstadkommit en ljusglimt genom 
Tore Steneks erövrande av en ungdomsmästartitel i 37-kilo-klassen.

Rapporterades att samtliga sektioner fullgjort redovisnings
skyldigheter vis-a-vis Idrottsförvaltningen för erhållna bidrag till 
material för ungdomsverksamheten.

§ 40: Nästa sammanträde:
Äger rum måndagen den 27/1 kl. 18.00 på Stadion för att en timme 

senare övergå i ett möte med ishockeystyrelsen.


